
PROTOKÓŁ Nr 6/2015 
z wyjazdowego posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 28.08.2015 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 
Iwona Warkocka – Wójt Gminy Dębnica Kaszubska 
Wioletta Masłyk – wiceprzewodnicząca komisji 
Beata Sowińska – członek komisji 
 
Porządek obrad 
 

1. Kontrola przygotowania jednostek oświatowych przed rokiem szkolnym 2015/2016. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Komisja sprawdziła stan przygotowania placówek oświatowych w szkołach w Dębnicy Kaszubskiej, 

Motarzynie, Gogolewie oraz przedszkola w Budowie i Borzęcinie. 
Wiele informacji przekazali dyrektorzy placówek oświatowych, informując, że są przygotowani na 
rozpoczęcie roku szkolnego 2015/2016. Członkowie komisji zapoznali się z potrzebami dyrektorów 
oraz zwrócono uwagę na problemy placówek oświatowych. 
 
Uwagi po dokonanej wizytacji: 
 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dębnicy Kaszubskiej: 
 
- pracownia informatyczna nie jest dobrze dostosowana do potrzeb uczniów, szkoła posiada 24 
stanowiska komputerowe jednak brak jest odpowiednich krzeseł w pracowni, 
- w pracowni przyrodniczej zaleca się wymianę regałów i szaf, 
- wiele prac konserwatorskich nie zostało ukończonych w przerwie wakacyjnej, czyli:  

 malowanie ścian,  

 wymiana zadaszenia nad wejściem do świetlicy, 

 brak kompletnych kontaktów świetlnych 

 brak wykończenia framug wokół nowo wstawionych drzwi, 

 złe oświetlenie toalet, 

 brak opraw lamp  
- zaleca się montaż piłkołapów, które mogą zabezpieczyć siatki wokół boiska.  
 

W drugim budynku Szkoły Podstawowej zwrócono uwagę na możliwość przerobienia sal, 
poprzez wybicie poszczególnych ścian i utworzenie nowych, dodatkowych sal. W budynku obecnie 
znajdują się 4 duże sale. Zakupiono nowe oświetlenie z funduszy, które zostały zdobyte przez uczniów 
w konkursie szkolnym  (projekt). 
W sezonie grzewczym istnieje problem z ogrzewaniem. W przypadku braku prądu, szkoła nie posiada 
zabezpieczenia. Woda w centralnym ogrzewaniu zagotowuje się, co prowadzi do awarii.  
 
Gimnazjum im. Czesława Miłosza w Dębnicy Kaszubskiej: 
 

Pani Dyrektor poinformowała komisję o godzinach dowozu dzieci do szkoły. Pierwszy 
transport jest już o godzinie 6:45. Jest to zbyt wczesna godzina, gdyż lekcje rozpoczynają się o godzinie 
8:00. Pani Wójt poinformowała, iż zajmie się przesunięciem godziny dowozu, aby dzieci tak wcześnie 
nie musiały dojeżdżać do szkoły. 
Ponadto komisja stwierdza: 
 
- brak krzeseł obrotowych w gabinecie informatycznym, 
- bardzo zniszczone, choć naprawiane, pomieszczenia łazienek i toalet, 



- problemy z rynnami, 
- problem z dachem w klasie muzycznej, 
- brak kilku pełnych kontaktów świetlnych. 
 
Przedszkole w Dębnicy Kaszubskiej: 
 

W przedszkolu znajduje się 6 grup po 24 uczniów w każdej. Od września przedszkole będzie 
obsługiwane przez catering, problemem jest kto pomoże przy wydawaniu posiłków dla dzieci. 
Ponadto komisja stwierdza: 
- brak gimnastyki korekcyjnej dla dzieci  
- potrzebę pilnego remontu łazienki na piętrze, 
- remont/wymiana parapetów, 
- możliwość rozbicia ściany w sali telewizyjnej i powiększenia pomieszczenia dla potrzeb dzieci, 
- wykonanie remontu klatki schodowej 
- wykonanie remontu w sali wydawania posiłków. 
 
Szkoła Podstawowa w Motarzynie: 
 

Pan Dyrektor poinformował, iż rok szkolny rozpoczną 2 klasy pierwsze. Ze szkoły odeszło 20 
uczniów. Pan Dyrektor prosi o uregulowanie sprawy Izby Regionalnej, aby została przekazana pod 
opiekę GOK-u. Komisja zauważa potrzebę przeprowadzenia remontu w pomieszczeniu z zabytkowymi 
eksponatami.  
Ponadto Komisja stwierdza: 
- potrzebę odnowienia i pomalowania ścian w klasach, 
- dostosowanie sali komputerowej do zajęć, 
Szkoła jest bardzo dobrze przygotowana do rozpoczęcia roku szkolnego. 
 
Przedszkole w Budowie: 
 

Obecnie w Przedszkolu są 3 grupy dzieci. 2 lata temu wnętrze budynku odmalowano i została 
położona nowa wykładzina. W budynku znajduje się nowa wyremontowana stołówka. Szkoła bardzo 
czysta, dobrze przygotowana. 
Komisja stwierdza: 
- potrzebę naprawy cieknącego dachu, 
- odnowienie elewacji budynku. 
 
Przedszkole w Borzęcinie: 
 

W Przedszkolu rok szkolny rozpoczną 3 grupy. Przedszkole zaopatrzono w nowe meble i 
wyposażenie sal, a także sztuczną nawierzchnię na spacerniak. 
Komisja stwierdza: 
- potrzebę wymiany drzwi ewakuacyjnych i drzwi wyjściowych na plac zabaw, 
- potrzebę wyremontowania jednej klasy. 
 
Szkoła Podstawowa w Gogolewie: 
 

Otoczenie nasadzone piękną zielenią. Bardzo ciekawy pomysł artystyczny klas, które kończą 
edukację szkolną i pozostawiają po sobie pamiątkę. 
Komisja stwierdza: 
- potrzebę wyremontowania łazienki i toalet, 
- brak odpowiednich krzeseł w sali informatycznej wyposażonej w 13 stanowisk. Sanepid zaznaczył, iż 
krzesła znajdujące się w sali są dostosowane do pracowni chemicznej. 
- potrzebę wymiany podłogi w pomieszczeniu socjalnym. 



- potrzebę wykończenia schodów przed wejściem do pomieszczenia przeznaczonego do wydawania 
posiłków, 
- niepoprawnie zamontowane okna w sali gimnastycznej. 
 
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 

Sporządziła: 
 

Wiceprzewodnicząca 
Komisji Kultury i Oświaty 

 
/-/Wioletta Masłyk 

 
 

Zapoznałem się: 
 

Przewodniczący 
Komisji Kultury i Oświaty 

 
/-/Roman Cech 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


